
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 614
Hvor store mængder fisk vil der kunne produceres på land indenfor de rammer for mil
jøbelastning, der pt. er ansøgt for ved en placering til havs og hvor meget vil denne 
miljøbelastning kunne nedbringes til fra landbaserede anlæg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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